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Nel Zeelenberg (79)  
uit IJsselstein 

“Dat – een deel van – mijn nieuwe 

knie rechtstreeks uit de 3D-printer 

komt, realiseer ik mij eigenlijk niet 

zo. Het belangrijkste is dat ik er weer 

prima mee loop. Zevenentwintig  jaar 

lang had ik  plezier van mijn  vorige 

knieprothese. Maar deze begon 

los te zitten. Ik kreeg er last van. 

‘Laten we er maar snel een nieuwe 

in zetten’, zei ik tegen de dokter. 

‘Nu kan het nog.’ De operatie verliep 

voorspoedig. Ik heb nergens last 

van gehad. De tweede dag was ik al 

oefeningen aan het doen. Toen naar 

huis met krukken. Eerst met twee, 

later met één kruk. Inmiddels loop ik 

weer als vanouds. 

Maatwerk. Dat was volgens mijn 

orthopeed Van Dijk de belangrijkste 

reden om gebruik te maken van 

geprinte onderdelen. Ik heb 

begrepen dat ze zich in het Engelse 

Cambridge de nieuwe techniek eigen 

maakten en dat ze op termijn zelfs 

bij knieslijtage niet alleen delen, 

maar een hele nieuwe knie op maat 

met een 3D-printer kunnen maken. 

Fantastisch toch? Maar och, voor 

mij zal zo’n hele nieuwe knie uit een 

3D-printer niet meer hoeven. Ik kan 

er weer de nodige jaartjes tegen.”

Door mijn 
3D-geprinte 
knie loop 
ik weer als 
vanouds


